



TAKE AWAY MENU

1. organic; 2. free range quality; 4. contains a phenylalanine source; 5. caffeine; 6. colourant; 7. quinine; 8. conserved; 9. yeast; 10. sweeteners; 11. flavour enhancer; 12. phosphate; 13. antioxidant sources; 14. sulphites; 15. stabilisers; 16. in a glass; 17. in a cup.

1. Bio; 2. Freilandqualität; 4. enthält eine Phenylalaninquelle; 5. koffeinhaltig; 6. Farbstoff; 7. Chininhaltig; 8. konserviert; 9. Hefe; 10. Süßungsmittel; 11. Geschmacksverstärker; 12. Phosphat; 13. Antioxidationsmittel; 14. Sulfithaltig; 15. Stabilisatoren; 16. im Glas; 17. in einer Tasse.

a. contains gluten; c. eggs and products thereof; e. peanuts and products thereof; f. soybeans and products thereof; g. milk and products thereof; h. nuts; i. celery and products thereof; j. mustard and products thereof; k. sesame seeds and products thereof; l. sulphur dioxide and sulphites.

a. glutenhaltiges Getreide; c. Eier und daraus gewonnene Erzeugnisse; e. Erdnüsse und -erzeugnisse; f. Soja (-bohnen) und -erzeugnisse; g. Milch und Milcherzeugnisse (inklusive Laktose); h. Schalenfrüchte und daraus hergestellte Erzeugnisse; i. Sellerie und -erzeugnisse; j. Senf- und Senferzeugnisse; k. Sesam-Samen und -erzeugnisse; l. Schwefeldioxid und -erzeugnisse.

* Food may contain traces of allergens. Allergenspuren sind auf Grund der Küchenzubereitung nie auszuschließen.

»»» STARTERS - VORSPEISEN «««

Bombay Bhel

6,80€

- » A snack straight from Chowpatty Beach. Puffed rice, onions, green lentils, pomegranate, seeds, boiled potatoes, roasted peanuts and so much more. All mixed up and served with a smattering of our delightful chutneys. A savoury dish to indulge your senses!
- » Dieser Snack, direkt importiert von den Stränden um Mumbai, ist ein Mix aus Puffreis, Linsen, Granatapfelsamen, Zwiebeln, Erdnüssen und einem Schlag natürlich köstlicher Chutneys. Zum Verwöhnen!
vegan - gluten free - glutenfrei - (e, j)

Vadas

6,70 €

- » These doughnut-shaped patties, prepared from a batter of lentil flour and seasoned with chillies and spices are fried and served with coconut chutney and a bowl of sambar.
- » Donutförmige Bratlinge aus Linsen werden mit Zwiebeln, Ingwer, grünen Chilis und anderem gefüllt, gebraten und mit Kokoschutney und Sambar-Linsen serviert.
vegan - gluten free - glutenfrei - (j)

Keema Pav

6,90 €

- » A spicy minced lamb and pea dish served with a side of fresh red onion, a slice of lemon and a soft bun.
- » Würziges Lammgehacktes mit Erbsen, wird serviert mit Zwiebeln, einer Zitronenscheibe und einem weichen Brötchen.
(a, g, j, 9)

Idli

5,90 €

- » Two fluffy rice patties served with sambar and coconut chutney.
- » Gedämpfte Reiskügelchen, serviert mit Sambar and Chutney.
vegan - gluten free - glutenfrei (j)

Two Samosas with Chutney

6,50 €

- A savoury, potato-filled samosa served with chutney.*
- Eine würzige kartoffelgefüllte Samosa, serviert mit Chutney.*
vegan - (j)



»»» DOSAS «««

Masala Dosa

8,80 €

- » The original (and some say best) way to eat a dosa. This classic comes filled with our very special potato masala, sambar and chutneys.
- » Manche sagen sogar die beste Art, Dosas zu essen. Der beliebte Klassiker kommt mit einer Masala-Kartoffel-Füllung, Sambar und einer Auswahl an Chutneys- entscheidet selbst!

vegan - gluten free - glutenfrei - (j)

Mysore Dosa

6,20 €

- » Crispy plain dosa spread with our homemade red Mysore chutney paste and accompanied by a bowl of sambar and coconut chutney.
- » Eine knusprige Dosa wird mit unserer hausgemachten roten Mysorepaste beschmiert und begleitet von einem Schüsselchen Sambar und Kokosnuss Chutney.

vegan - gluten free - glutenfrei - (j)

Spicy Pumpkin Dosa

9,20 €

- » A winter delight, this dosa is filled with our spicy pumpkin curry and served with lentils and chutneys.
- » Ein wahrer Wintergenuss, diese Dosa wird gefüllt mit Kürbis Curry und serviert mit Linsen und Chutneys.

vegan - gluten free - glutenfrei - (j)

Palak Paneer Dosa

9,80 €

- » A very popular dish in northern India, paneer cubes (soft Indian cheese) simmered in a medium-spicy spinach gravy and filled into a crispy dosa.
- » Ein sehr populäres nordindisches Gericht, indische weiche Paneerkäsewürfel köcheln in einer medium gewürzten Spinatsauce.

vegetarian - vegetarisch - gluten free - glutenfrei - (g, j)

Cheese Dosa

8,90 €

- » A crispy Dosa packed with cheese, fresh onions, coriander and green chillies.
- » Knusprige Dosa mit einer Füllung aus Käse, frischen Zwiebeln, Koriander und grünen Chilis.

vegetarian - vegetarisch - gluten free - glutenfrei - (g, j)

Veggie Dosa

9,20 €

- » Filled with our fresh vegetable-of-the-day (more like veggie-of-the-hour!). Ask for the current dish!
- » Gefüllt mit unserem Gemüse des Tages (meist eher Gemüse der Stunde!). Bitte einfach die aktuelle Füllung erfragen.

vegan - gluten free - glutenfrei - (j)

Tandoori Chicken Dosa

11,20 €

- » The centrepiece of this dosa is the succulent chargrilled chicken that's been marinated in our homemade tandoori mix. Add a smattering of capsicum and some crunchy onions and it's ready for you to savour.
- » Das Lieblingsgericht des ersten indischen Premierministers Nehru. Hühnerfleisch mariniert mit hausgemachter Tandoorisauce - mit frisch gebratenen Paprikastreifen und Zwiebeln eingewickelt in eine köstliche Dosa.

gluten free - glutenfrei - (g, j)

Chilli Paneer Dosa

10,20 €

- » Paneer (a popular Indian cheese) pan-seared with fresh chillies and cooked with strips of seasonal veggies, rolled into one mighty fine dosa.
- » Diese Dosa wird mit frischen Chilis, Gemüse, Tomaten und Paneer, einem typischen Kuhkäse aus dem Norden Indiens, befüllt.

vegetarian - vegetarisch - gluten free - glutenfrei - (g, j)

Plain Dosa

5,20 €

- » A crispy dosa, served with sambar and coconut chutney.
- » Eine knusprige Dosa, serviert mit Sambar und Kokos-Chutney.

vegan - gluten free - glutenfrei - (j)



»» CURRIES ««

All curries are served with your choice of basmati rice or cauliflower rice (+1,50€). Alle Curries sind wahlweise mit Basmati-Reis oder Blumenkohl-Reis (+1,50€) serviert.

Channa Masala Rice Bowl

8,20 €

- » Tangy chickpea curry with basmati rice or cauliflower rice.
 - » Würziges Kichererbsen-Curry serviert mit Basmatireis oder Blumenkohl-Reis.
- vegan - gluten free - glutenfrei (j)*

Chicken Curry Rice Bowl

9,20 €

- » Spiced chicken curry with basmati rice or cauliflower rice.
 - » Gewürztes Hühnchencurry serviert mit Basmatireis oder Blumenkohl-Reis.
- gluten free - glutenfrei (j)*

Pumpkin Curry Rice Bowl

8,50 €

- » Spicy pumpkin curry with basmati rice or cauliflower rice.
 - » Scharfes Kürbis-Curry serviert mit Basmatireis oder Blumenkohl-Reis.
- gluten free - glutenfrei (j)*

Veggie Rice Bowl

8,50 €

- » Veggie of the day served with basmati rice or cauliflower rice.
 - » Gemüse des Tages serviert mit Basmatireis oder Blumenkohl-Reis.
- gluten free - glutenfrei (j)*

Mutton Gosht Rice Bowl

13,50 €

- » This braised boneless lamb dish is revered for its marvellously rich curry sauce that's packed with indulgent spices.
 - » Lammstücke werden langsam gekocht mit kräftigen Gewürzen in einer dicken Currysauce.
- gluten free - glutenfrei (j)*

»» SIDES & EXTRAS ««

Plain Dosa

5,20 €

vegan - gluten free - glutenfrei

Bowl of Basmati Rice

1,80 €

vegan - gluten free - glutenfrei

Chutney Sampler

3,50 €

variety of five chutneys - eine Auswahl an fünf Chutneys (j)

Bowl of Dal or Sambar

2,80 €

vegan - gluten free - glutenfrei - (j)

Extra Chappati

2,00 €

(a)

Two Papads

1,50 €

(j)

»»» KINDERMENU «««

Kids Cheesy Dosa

7,20 €

- » A crispy dosa filled with a sprinkling of cheese.
- » Der Klassiker für Kids. Eine knusprige Dosa mit gebackenem Käse und Tomaten-Chutney.
vegetarian - gluten free - vegetarisch - glutenfrei

Mini Thali

6,90 €

- » A small thali with basmati rice, masala potatoes and dal lentils.
- » Eine kleine Thali mit Basmatireis, Masala-Kartoffeln und Dal-Linsen.
vegan - gluten free - glutenfrei - (g, j)

Nutella Banana Dosa

6,20 €

- » A crispy dosa, filled with delicious Nutella and banana.
- » Eine knusprige Dosa, gefüllt mit leckerem Nutella und Banane.
vegetarian - gluten free - vegetarisch - glutenfrei - (g)

»»» DESSERT «««

Quince Mince Samosa with Vanilla Sauce

6,50 €

- » Mini samosas filled with a minced quince and apple mix, slow-baked with nuts, brandy and raisins. Served with a delectable vanilla sauce.
- » Mini-Samosas gefüllt mit Quitten und gehäckselten Apfelstücken, langsam gebacken mit Nüssen, Brandy und Rosinen. Dazu reichen wir Vanillesoße.
(a, g, h, 14)

Warm Seviyan

5,20 €

- » A vermicelli dessert, cooked with milk and nuts is a must at any festive occasion in India.
- » Ein Vermicelli Dessert, gekocht mit Milch und Nüssen ein Muss bei allen Festlichkeiten in Indien.
vegetarian - vegetarisch - (g, h)

Nutella Banana Dosa

6,20 €

- » A crispy dosa, filled with delicious Nutella and banana.
- » Eine knusprige Dosa, gefüllt mit leckerem Nutella und Banane.
vegetarian - gluten free - vegetarisch - glutenfrei - (g, h)

»» DRINKS - GETRÄNKE ««

» Mango Lassi (0,2 l) g, 16	3,80 €
» Salty Lassi / salzige Lassi (0,2 l) g, 16	3,50 €
» Sweet Lassi (0,2 l) g, 16	3,50 €
» Rose Lassi (0,2 l) g, 16	3,80 €
» Nimboo Pani (0,3 l)	3,30 €
Our homemade Indian lemonade, gently spiced with mineral salts. Selbstgemachte Limonade nach indischem Rezept– süß und salzig!	
» Coke (0,2 l) 5, 10, 11, 12, 14	2,50 €
» Coke Zero (0,2 l) 5, 10, 11, 12, 14	2,50 €
» Fanta Klassik (0,2 l) g, 6	2,70 €
» Cucumis Gurke (0,33 l)	3,60 €
» Cucumis Lavendel (0,33 l)	3,60 €
» Mineral Water still/sparkling (0,33 l)	2,50 €
» Mineral Water still/sparkling (0,75 l)	4,90 €

» » » » BEER / BIER « « « «

» Kingfisher (0,33 l)	3,60 €
» Pilsner Urquell (0,33 l)	2,90 €
» Erdinger Hefeweizen (0,5 l) 9	3,90 €
» Erdinger Kristallweizen (0,5 l) 9	3,80 €
» Pale Ale (0,33 l) 9	3,90 €
» India Pale Ale (0,33 l) 9	4,60 €
» Berlin Bright Side Cider (0,33 l)	3,80 €
» Alkoholfreies Flensburger (0,33 l)	3,00 €
» Alkoholfreies Hefeweizen (0,5 l) 9	3,90 €

» » » » WINE (WHITE) / WEIN (WEISS) « « « «

» Reisling - Selbach-Oster 14	
» bottle / Flasche (0,75 l)	13,80 €
» Sauvignon Blanc - Francois Lurton 14	
» bottle / Flasche (0,75 l)	17,50 €

» » » » WINE (RED) / WEIN (ROT) « « « «

» Tempranillo - Bodegas Beronia 14	
» bottle / Flasche (0,75 l)	14,10 €
» Farnese Primitivo - Puglia 14	
» bottle / Flasche (0,75 l)	19,40 €

Prosecco

» bottle / Flasche (0,2 l)	6,40 €
» bottle / Flasche (0,75 l)	19,40 €